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Tisztelt Elnök Úr! 
 
Köszönettel vettem megkeresésüket a „Fórum a kamionforgalomról” című konferenciával 
kapcsolatosan. Sajnos személyesen a fórum munkájában nem tudtam részt venni. 
 
Megismerve a fórumon elhangzottakat és a Munkacsoport tárggyal kapcsolatos eddigi munkáját, 
csak támogatni tudom a Levegő Munkacsoport és a Magyar Önkormányzatok Szövetségének 
azt a véleményét, hogy a tehergépkocsik részére az útdíjat ne csak egyes főközlekedési 
útszakaszokra, hanem kiemelten a településeken átmenő utakra is terjesszék ki. Az útdíj bevezetése 
az út igénybevételével, a jármű tengelyterhelésével arányos mértékű legyen. 
 
Felháborodva tapasztaltuk mi is, hogy a településünk központján átmenő 36. számú főközlekedési 
út nem szerepel a GKM által tervezett útdíjas útszakaszok között. Meggyőződésünk, ha ezen 
az úton nem kell útdíjat fizetni, a kamionforgalom jó része továbbra is itt, rajtunk keresztül fog 
lebonyolódni az M3-as autópálya Görbeháza-Nyíregyháza szakaszának megépítése után is. 
 
A lakossági jogos elégedetlenségnek eddig is csak az szabott határt, hogy az autópálya 
megépítésével talán fellélegezhet a település lakossága. Ezzel a tervezett intézkedéssel ez most 
veszni látszik, mert ha kedvezőbb feltételekkel - útdíj megfizetése nélkül - vehetik igénybe a 
városon átmenő nyomvonalat, akkor ezt fogják választani. Számunkra még az sem megoldás, 
hogy az önkormányzat döntsön útdíj bevezetéséről, hiszen nem önkormányzati közútról van 
szó, de a forgalom minden környezeti terhelését az itt élőknek kell elviselni és az utak 
minősíthetetlen műszaki állapota is elsősorban minket sújt. 
 
Mindezek miatt és mellett az igazi megoldást számunkra egy a várost elkerülő út megépítése 
jelentené, ezért igyekszünk ennek minden fórumon hangot adni. 
 
Nehéz munkájukhoz sok sikert kívánok. Remélem közös összefogással minél előbb hathatós 
eredmények születnek ezen a területen is. 
 
Tiszavasvári, 2007. március 29. 
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